
Home Entertainment Motion Controller
GETTING STARTED WITH YOUR D-BOX HEMC™



Technical Support: 1-844-877-3269
Business hours: Mon. to Fri. 9:00 a.m. to 5:00 p.m., EST
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D-BOX Home Entertainment Motion Controller

The HEMC brings D-BOX motion to any video platform – from streaming sites such as Hulu and Netfl ix, to television, to 
Blu-ray, DVD and Apple TV. Simply connect it to your home entertainment system, your Internet network, and your Actuator 
Control Module (ACM) devices and you’re ready to enjoy immersive cinematic motion in your home theatre seats.

HOW TO CONNECT AND ACTIVATE YOUR D-BOX HEMC

Setting up your D-BOX HEMC: 
1. Read the online Terms and Conditions before breaking the seal on the box

containing your cables (web address is on the seal). Read and keep all documents
contained in the cable box.

2. Screw both antennas into the appropriate connectors.

3. Connect the appropriate power cord to the AC adaptor. Then plug  into an
electrical outlet.

4. Plug the USB cable from the KAI-1P into the Motion Interface port at the back of
the HEMC (KAI-1P is sold separately).

5. Connect your Actuator Control Module (ACM) to your KAI-1P using an RJ45
shielded Ethernet cable (RJ45 is sold separately).

6. Connect an analog audio source from your home theatre system (output) to the
HEMC’s stereo 1/8 audio-in port (Cable sold separately. Can also be connected
via an external converter that accepts Coaxial Audio, Toslink or HDMI
connections).

7. Turn the HEMC on.

8. Although the HEMC does not require any software to operate, please refer to the
D-BOX HEMC manual (http://hemc.d-box.com/) to install and confi gure the
required app for your tablet (iPad, Android or Windows) or your PC.

Content of your HEMC box:
• HEMC unit

• AC adaptor

• Power cord

• HEMC product warranty

• Product warning sheet

• World Power Adapter Kit

• 2 antennas

• Ferrite



开始使用您的 D-BOX HEMC™

家庭娱乐动感控制器



   如何连接并激活您的 D-BOX HEMC

技术支持： 1-844-877-3269
工作时间： 周一至周五 上午 9:00 至下午 5:00，东部标准时间
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D-BOX 家庭娱乐动感控制器
HEMC 可将 D-BOX 动感融入任何视频平台——从 Hulu、和 Netflix 等流媒体网站，到电视，再到蓝光、DVD 和 Apple TV。
只需将其与家庭娱乐系统、互联网网络以及执行器控制模块 (ACM) 设备连接，您便可以在自己的家庭影院座椅上体验到令人惊
叹的逼真电影动感。

您的 HEMC 盒子的组件：
• HEMC 单元
• 交流电源适配器
• 电源线
• HEMC 产品质量保证书
• 产品警告声明
• 全球通用电源适配器套装
• 2 根天线
• 铁氧体

设置您的 D-BOX HEMC：

1.  在拆开电缆盒子上的封条之前，阅读在线条款与条件（网址见封条）。 
阅读并妥善保存电缆盒内的所有文件。

2.  将两根天线拧进相应的连接器。

3.  将相应的电源线与交流电源适配器连接起来。然后，将其插入电源插座。

4.  将 KAI-1P 的 USB 电缆插入 HEMC 背部的动感接口（KAI-1P 单独出售）。

5.  使用一根 RJ45 屏蔽以太网电缆将您的执行器控制模块 (ACM) 与您的 KAI-1P 
连接起来（RJ45 单独出售)。

6.  将您的家庭影院系统（输出）的模拟音频源与 HEMC 的立体声 1/8 音频输入
端口连接起来（电缆单独出售。亦可通过支持同轴音频、Toslink 或 HDMI 连
接的外部转换器进行连接）。

7.  将 HEMC 打开。

8.  尽管 HEMC 并不需要进行任何软件操作，但是，请您务必按照 D-BOX 
HEMC 手册 (http://hemc.d-box.com/) 为您的平板电脑（iPad、安卓或  
Windows）或个人电脑安装并配置必要的应用程序。

  

  


